
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 12.11.2018 v Hradci Králové  
 
Účast: Němeček, Šolc, Vágner, Prokop 
Omluveni: Víšek, Velda, Fialová 
 
VV projednal a schválil:  

1. Propozice na prosincový turnaj Hradecká dvoustovka. 
 
VV oznamuje:  

1. Otázka vybavení kuželny kamerovým systémem, řešení z důvodu nízké účasti odloženo na 
další jednání VV. 

2. Předseda informoval o své účasti a průběhu VH ČUS v Hradci Králové. 
3. Klub podá přihlášku k pořádání MUN 2019 s oznámením, že dá přednost případným jiným 

zájemcům. 
4. P. Němeček informoval o finančním výsledku MAD 2018. 
5. P. Šolc informoval o Okresních přeborech – první víkend v lednu – dospělí v HK, senioři ve 

Smiřicích, mládež v Třebechovicích. 
 
VV uložil:  

1. Zajistit opravu mycího stroje. P. Němeček – T: 25.11.2018 
2. Zajistit nákup nového čističe na sklo. P. Prokop – T: 25.11.2018 
3. Vystavit propozice na 200HS. P. Němeček – T: ihned 

 
 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


